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Ellen Hondelink

Van: Kinderboederij Zevenaar <kinderboerderijzevenaar@gmail.com>
Verzonden: dinsdag 16 april 2019 17:33
Aan: Griffie Zevenaar
Onderwerp: Update kinderboerderij Rosorum Zevenaar - uitnodiging Lentefeest

Geachte leden van de gemeenteraad, geacht college, geachte leden van de commissie samenleving, 
 
Het is lange tijd stil geweest rondom Kinderboerderij Rosorum Zevenaar. 
In de vergadering van de commissie samenleving van 12 februari j.l. werd door Sociaal Zevenaar hier al een vraag over gesteld. 
Wethouder mevrouw Van Loon heeft naar aanleiding van de gestelde vraag reeds een toelichting gegeven op de huidige situatie. 
Graag geven wij u vanuit het bestuur en de vrijwilligers van Kinderboerderij Rosorum een update over de stand van zaken.   
 
Eind december 2017 is het onderzoeksrapport door bureau OrgID gepresenteerd aan de vorige gemeenteraad. 
In het raadsvoorstel van 19 december 2017 is o.a. het realiseren van een actueel beleidskader ten aanzien van natuur- en milieu educatie 
doorgeschoven naar de huidig college en huidige raad, net als alle besluitvorming met betrekking tot een toekomstige andere invulling of vorm van 
natuur- en milieu educatie en/of de kinderboerderij. 
 
Wij als bestuur van Kinderboerderij Rosorum hebben begin mei 2018 op eigen verzoek een gesprek gehad met dhr Van de Beek (beleidsmedewerker 
van de gemeente Zevenaar.) In dit gesprek hebben wij verzocht de dialoog met NME en gemeente op te pakken ten aanzien van het OrgID-rapport. 
Ook hebben wij gevraagd naar de stand van zaken omtrent het actualiseren van het beleidskader ten aanzien van natuur- en milieu educatie. 
Vanwege de gemeentelijke herindeling begin 2018 waren deze onderwerpen niet de hoogste prioriteit. Ons is toen gevraagd nog even geduld te 
hebben. 
In september en begin oktober heeft het bestuur wederom contact gezocht met de gemeente Zevenaar met dezelfde vragen. Ons werd daarna 
medegedeeld dat het college op 23 oktober 2018 het rapport en de bijbehorende aanbevelingen zou bespreken en hun standpunten/vervolgstappen 
zouden gaan bepalen. Vervolgens hebben wij op 30 november 2018 een uitnodiging ontvangen om eind december met wethouders mevrouw Van 
Loon en de heer Van Dellen in gesprek te gaan. Dit gesprek heeft op 24 januari j.l. plaatsgevonden. 
 
In dit gesprek werd ons medegedeeld dat het onmogelijk is om tot een koppeling te komen tussen de Dienst NME en kinderboerderij Rosorum. Dit 
omdat de Dienst NME een gemeentelijke afdeling is. Het onderzoeksrapport van OrgID is daarom grotendeels 'niet van toepassing' en wordt verder 
niet gebruikt. Wij respecteren uiteraard de keuze van het huidige college om de Dienst NME in de huidige vorm in stand te laten. We vinden het wel 
een gemiste kans om tot een uniek NME centrum te komen. Graag verwijzen wij naar de tekst die wij op dinsdag 12 december 2017 in de 
vergadering van de commissie samenleving hebben voorgelezen over het rapport (deze kunt u onderaan deze mail vinden.) Het standpunt van 
het college dat wij geen onderdeel uitmaken van de gemeentelijke organisatie, willen wij graag aanvullen met ons standpunt dat wij wél deel 
uitmaken van de gemeenschap; wij zijn van en voor de gemeenschap van de gemeente Zevenaar. Ook zijn wij van mening dat wij kunnen aansluiten 
op de doelstellingen en ambities van de gemeente als het gaat om duurzaamheid, participatie, recreatie en (natuur- en milieu) educatie. 
 
Ons is door beide wethouders gevraagd om onze toekomstvisie verder vorm te geven. Op basis hiervan zullen er verdere gesprekken volgen met de 
gemeente Zevenaar. 
Wij hebben wel aangegeven dat wij graag de ambitie van de gemeente aangaande natuur- en milieu educatie vernemen, zodat wij hier op in kunnen 
haken.  
Het bestuur heeft zichzelf hierop de opdracht gegeven om tot een uitgewerkte toekomstvisie te komen. Omdat wij van en voor de gemeenschap van 
de gemeente Zevenaar zijn, hebben wij alle bezoekers van Kinderboerderij Rosorum gevraagd input te geven middels een enquête die tot eind april 
online staat. Op basis van deze input gaan wij onze missie, (toekomst)visie en strategie verder uitwerken en bespreken met het gemeentebestuur. 
 
Los van de toekomstvisie zijn wij uiteraard nog altijd bezig met het vergaren van sponsorgelden. De jaarlijkse subsidie vanuit de gemeente is zeer 
welkom, echter nog altijd niet voldoende om de exploitatie rond te krijgen. We hebben hiervoor recent een nieuw sponsorprogramma opgezet: De 
Vrienden van de Kinderboerderij. Ook is het voor een ieder die ons een warm hart toedraagt nu mogelijk om heel eenvoudig en veilig een donatie via 
iDeal te doen. Meer hierover kunt u lezen op onze website. U bent natuurlijk van harte uitgenodigd om ons ook via deze weg een warm hart toe te 
dragen. 
 
Wij hopen u met dit schrijven een korte doch volledige update te hebben gegeven. Mocht u behoefte hebben aan een nadere toelichting op 
bovenstaand schrijven of bepaalde onderwerpen die behandeld zijn in onze update, dan staan wij u graag te woord. Ook willen wij van deze 
gelegenheid gebruik maken om u uit te nodigen voor het Lentefeest op maandag 22 april tussen 14:00 en 16:30 uur. Dan zal er op de 
kinderboerderij in paassferen de lente worden gevierd. 
 
Hartelijke groet, 
 
Bestuur Kinderboerderij Rosorum Zevenaar 
Mevrouw M.T. de Both 
Mevrouw M.C. Rouwen-Streutgers 
Mevrouw A.A. Roelofs-Kleintjes 
De heer M. van 't Hof 
 
 
 
 
Bijlage: 
Inspreker bestuur Kinderboerderij Rosorum (de heer M. van 't Hof) op 12 december 2017 Commissie Samenleving 
 
Geachte leden van de gemeenteraad, geacht college, 
 
het bestuur van de kinderboerderij komt vanavond géén noodklok luiden.  
Ook komen wij vanavond niet vragen of u ons meer financiële middelen ter beschikking wilt stellen. 
Vanavond niet... 
 
U heeft allen kennis genomen van de onderzoeksrapportage van de heer Jansen van Org-Id. 
Wij vonden het heel waardevol dat we als bestuur van de kinderboerderij hebben mogen bijdragen aan de totstandkoming van deze rapportage.  
Voor deze mogelijkheid willen wij de wethouder, de gemeenteraad en ook de heer Jansen hartelijk danken. 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSdlgERq-vEaWKKpXSA88Dby6A0re1bTLNwqS3mzDpr-QNw6vQ/viewform
https://www.kinderboerderijrosorum.nl/steun-de-kinderboerderij-rosorum/
https://www.kinderboerderijrosorum.nl/lentefeest-22-april-2019/


2

 
Ook zijn wij erg blij met het rapport zoals het er ligt en het raadsvoorstel dat vanavond wordt besproken. We willen dan ook uitspreken dat wij als 
bestuur volledig achter de inhoud en vorm van het rapport staan. 
 
In het rapport is de focus van het toekennen van subsidie, om een door heel Zevenaar geliefde voorziening in stand te houden,  
verlegd naar wat deze voorziening zou moeten of beter gezegd zou kunnen inhouden. 
 
Ik heb geleerd dat in principe alles kán, als je maar wilt. Maar dan moet je wel weten wát je wilt. 
Een (actueel) beleidskader ontbreekt momenteel als het gaat om natuur en milieueducatie. 
 
En dat is een kans. Een hele mooie kans, om in januari gelijk door te pakken. 
Een kans om ambitie te tonen en hierop beleidsdoelen te formuleren. 
Doelen die thema’s in zich dragen als duurzaamheid, participatie, recreatie, en natuur- en milieu educatie. 
 
En waarom niet gelijk groter denken, niet extrapoleren vanuit hier en nu, maar buiten de bestaande paden gaan. 
Want als je gaat doen wat je deed, dan ga je krijgen wat je kreeg. 
 
En als ik even groot mag denken, dan vul ik optie 3 even in op het Landgoed, waar dan een uniek NME-centrum gerealiseerd wordt. 
Een duurzaam NME centrum, met hele duidelijke historische roots. 
Waar jong en oud kan leren over duurzame voedselproductie, over waarom het voorkomen van voedselverspilling zo belangrijk is en hoe je gezond 
kunt (leren) leven. 
Het kan een unieke trekker voor het centrum worden, een extra motivatie voor de bezoeker van de toekomstige outlet, om toch even het centrum in te 
gaan; want er is echt iets te beleven. 
 
Wij hebben niet de intentie om vanavond optie 3 met invulling op het landgoed aan u te slijten. 
Wij spreken de hoop en de verwachting uit dat de discussie straks, en in de tijd die nog komen gaat, niet verzand in hoeveel het mag gaan kosten.  
 
Geld is een middel, geen doel. 
Eerst het wat; eerst de ambitie. 
Dan het hoe. 
En als we ons allemaal sterk maken voor de ambitie, gaan we met elkaar het ‘hoe’ voor elkaar krijgen. 
Samen. 




